

DEUX LIONS

GENERAL SIZING TIPS

NATURALLY, THE MOST ACCURATE WAY FOR DETERMINING YOUR SIZE IS TO COME SHOP IN PERSON. WE WOULD LOVE TO ASSIST YOU, TO MAKE AN APPOINTMENT WITH US, SEE BELOW IN STUDIO SHOWROOM 😊

LA FAÇON LA PLUS PRÉCISE DE DÉTERMINER LA TAILLE PARFAITE EST D'ESSAYER LES ITEMS EN PERSONNE. VENEZ NOUS VOIR! POUR FAIRE UN RENDEZ-VOUS, L'INFO EST CI-DESSOUS DANS STUDIO SHOWROOM 😊

SMALLER NECK, DAINTY NECKLACE ~ PETIT COU, COLLIERS DÉLICATS



The necklace's fit will naturally depend on the size of your neck, but here's an approximate sizing for dainty chains of the following sizes:

~

Le fit final du collier dépendra naturellement de la taille de votre cou, mais voici une idée approximative d'où tombent les colliers assez minces, pour les longueurs suivantes:

-14INCH

-16INCH

-18INCH

-20INCH

SMALLER NECK, WOMEN'S ZODIAC NECKLACE ~ PETIT COU, COLLIER ZODIAQUE POUR FEMME



The necklace's fit will naturally depend on the size of your neck, but here's an approximate sizing for our Zodiac collection which comes in 3 sizes :

~

Le fit final du collier dépendra naturellement de la taille de votre cou, mais voici une idée approximative d'où tombent les 3 tailles de colliers de notre collection Zodiaque :

-16INCH

-18INCH

-20INCH

SMALLER NECK, CHAINS ~ PETIT COU, CHAÎNES



The chain's fit will naturally depend on the size of your neck, but here's an approximate sizing for our necklaces without pendants :

~

Le fit final du collier dépendra naturellement de la taille de votre cou, mais voici une idée approximative d'où tombent les chaînes sans pendentifs :

- 14INCH
- 15INCH
- 16INCH
- 17INCH
- 20INCH

BIGGER NECK ~ COU PLUS GROS



The necklace's fit will naturally depend on the size of your neck, but here's an approximate sizing for our Deux Lions Homme chains :

~

Le fit final du collier dépendra naturellement de la taille de votre cou, mais voici une idée approximative d'où tombent les chaînes Deux Lions Homme :

-20INCH

-24INCH

>>18inch : would be shorter than shown ~ 18 pouces plus court encore

>> 22inch would fall between the two silver Cuban chains ~ 22pouce tomberaient entre les deux silver Cuban chains

BRACELETS (ENGLISH)



Our bracelets are measured in inches, which you can easily measure at home by using a string, or by measuring the size of a pre-existing bracelet.

If measuring a rope at home, make sure the chain is loose enough that it's comfortable, but not too loose as to touch the top of the palm of your hand. You're aiming for a relaxed fit, but not one that is encumbering.

GENERALLY SPEAKING, WOMEN'S SIZING GOES FROM

- very small wrist 6"
- average size 6.5"
- strong 7"

GENERALLY SPEAKING, MEN'S SIZING GOES FROM

- very small wrist 6.5"
- average on the smaller side 7"
- average size 7.5"

>> *Wild Stack Bracelets in Gold*

BRACELETS (FRANÇAIS)



Nos bracelets sont tous mesurés en pouces, donc vous pouvez facilement mesurer votre taille vous-même. Simplement mesurer une ficelle, ou si vous avez un bracelet qui vous fait déjà, vous n'avez qu'à mesurer celui-ci!

Si vous décidez de mesurer une ficelle à la maison, assurer vous de laisser un peu d'espace afin que ce soit confortable, mais pas assez lousse qu'il touche le haut de votre paume de main. Le but est de trouver un fit relax, sans que le bracelet soit encombrant.

GÉNÉRALEMENT, LES TAILLES POUR FEMMES SONT LES SUIVANTES:

- très petite 6"
- taille moyenne 6.5"
- taille forte 7"

GÉNÉRALEMENT, LES TAILLES POUR HOMMES SONT LES SUIVANTES

- petite 6.5"
- taille moyenne petite 7"
- taille moyenne 7.5"

CUFFS (ENGLISH)



GENERALLY SPEAKING, OUR MEN'S CUFFS ARE A BIT THICKER THAN OUR WOMEN'S CUFFS. THESE COME IN ONE SIZE FITS ALL, BECAUSE YOU CAN SLIGHTLY BEND THEM TO FIT YOUR ARM PERFECTLY ONCE YOU PURCHASE IT.

ALL METALS WEAKEN IF BENT OVER AND OVER, SIMILAR TO BENDING A CREDIT CARD. SO IT'S EXTREMELY IMPORTANT TO ADJUST IT ONCE, AND AVOID BENDING CONSTANTLY.

YOU MUST PUT THE BANGLE ON BY SQUEEZING YOUR WRIST IN IT SKINNY SIDE IN. DO NOT OPEN THE BANGLE WIDE ENOUGH FOR YOUR WHOLE WRIST'S WIDTH TO FIT INTO IT OR IT WILL BREAK.

ULTIMATELY WE MAKE THE JEWELRY IN HIGH QUALITY MATERIALS SO YOU CAN KEEP IT ON FOR AS LONG AS POSSIBLE, AVOIDING TAKING IT OFF AND ON CONSTANTLY, WHICH WEAKENS IT 😊

CUFFS/BRACELET SOLIDE AVEC OUVERTURE (FRANÇAIS)



EN RÈGLE GÉNÉRALE, NOS CUFFS COLLECTION HOMME SONT UN PEU PLUS ÉPAIS QUE CEUX POUR FEMME. CECI ÉTANT DIT, ILS SONT TAILLE UNIQUE, PARCE QU'ILS PEUVENT ÊTRE AJUSTÉS LÉGÈREMENT UNE FOIS QUE VOUS L'ACHETEZ.

TOUT LES MÉTAUX S'AFFAIBLISSENT LORSQU'ILS SONT PLIÉS SOUVENT, (MÊME CONCEPT QUE PLIER UNE CARTE DE CRÉDIT) DONC IL EST IMPORTANT DE BIEN L'AJUSTER UNE FOIS, ET DE MINIMISER LES FLEXIONS.

POUR METTRE LE CUFF, PLACEZ L'OUVERTURE SUR LE COTÉ PLUS MINCE DE VOTRE POIGNET, ET PRESSEZ POUR RENTRER. NE PAS PLIER LE CUFF OUVERT DE FAÇON QUE VOTRE POIGNET RENTRE ENTIÈREMENT DE FACE, SINON IL SE CASSERA.

ÉVITER DE TROP ENLEVER ET REMETTRE CE STYLE, CECI L'AFFAIBLIRA. UN DES AVANTAGES QUE NOS BIJOUX SOIENT FAIT AVEC DES MATIÈRES DE HAUTE QUALITÉ EST QUE VOUS POUVEZ LES PORTER PENDANT LONGTEMPS SANS LES ENLEVER 😊



ALL SIZES AND STYLES ARE UNIVERSAL AND UNISEX..

WE MAKE RECOMMENDATIONS BUT EVERYONE'S

BODY IS DIFFERENT, SO FEEL FREE TO REACH OUT IF

YOU HAVE ANY SPECIFIC QUESTION OR CAN'T FIND YOUR SIZE

CUSTOM SIZING AVAILABLE

BECAUSE JEWELRY IS FOR EVERYONE X



TOUS NOS STYLES ET NOS TAILLES SONT UNIVERSELS ET UNISEXE..

ON FAIT DES RECOMMANDATIONS DANS CE DOCUMENT,

MAIS CHAQUE CORPS EST DIFFÉRENT,

DONC N'HÉSITEZ SURTOUT PAS SI VOUS AVEZ DES QUESTIONS

TAILLES PERSONNALISÉES DISPONIBLES

PARCE QUE LES BIJOUX SONT POUR TOUT LE MONDE X

STUDIO SHOWROOM



For any inquiries on sizing or a customized shopping experience, join us at the studio!

Whether you're looking to update your jewelry looks for the season, discuss our custom jewelry options or to simply explore our new collections, we welcome you by appointment at our Montreal studio. To make an appointment or for any questions please email us at INFO@DEUXLIONSJEWELRY.COM

AVEZ-VOUS DES QUESTIONS OU VOULEZ-VOUS SIMPLEMENT UNE EXPÉRIENCE DE MAGASINAGE SPÉCIALISÉE? VENEZ NOUS VOIR AU STUDIO! EN PLUS DE POUVOIR ESSAYER TOUTE LA COLLECTION, ON PEUT AUSSI S'ASSEOIR AVEC VOUS SI VOUS AVEZ DES IDÉES DE BIJOUX CUSTOM QUE VOUS VOULEZ CRÉER ENSEMBLE. POUR TOUTE AUTRE QUESTION OU POUR FAIRE UN RENDEZ-VOUS, ÉCRIVEZ-NOUS AU INFO@DEUXLIONSJEWELRY.COM

de Montreal avec amour
xx Deux Lions